
Fjugesta Bridgeklubb 

 
 

 

 

Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för Fjugesta bridgeklubb den 20 

september 2022 på Lannamässen. 

 

Närvarande: Monica Andersson, Olof Ericsson, Ulla-Britt Fredriksson, Sören 

Klingnéus, Karl-Erik Nilsson och Christel Norlund. 

 

 

§ 1.  Mötet öppnades av ordföranden Monika Andersson. 

 

§ 2.   Att justera protokollet utsågs Olof Ericsson. 

 

§ 3.  Ordföranden rapporterade från det möte som länets bridgeförbund genomförde den 19 

februari. Där diskuterades bland annat för- och nackdelar ifall att klubben skulle uppgå som 

medlem i förbundet. Efter diskussion och överväganden beslutade styrelsen att inte ansöka om 

medlemskap. 

 

§ 4.  Ekonomi. Kassören meddelade att klubbens banktillgångar nu är cirka 34 900 kronor. 

 

§ 5.  Efter förslag från sekreteraren bestämdes att trycka upp kuponger, som berättigar till 

frispel vid klubbens tävlingar. Dessa skall främst användas i marknadsföringssyfte och delas 

ut som priser i samband med andra klubbars tävlingar. Uppdrogs åt sekreteraren att låta trycka 

upp dessa kuponger. 

 

§ 6.  Diskuterades principerna för fördelningen av frispel när det gäller insatser för klubbens 

pågående verksamhet. När skall insatsen bedömas som ideell och när skall den premieras? 

Beslutades att kvällens tävlingsledare befrias från spelavgift och dataansvarig betalar ej 

årsavgift. Vid exceptionella insatser medges i fall från fall frihet från att betala spelavgift. 

 

§ 7.   Ordföranden avslutade mötet och därefter följde barometertävlingen Fettisdagsbullen 

med deltagande av 12 par. 

 

 

Vid protokollet   Justeras   

 

 

Sören Klingnéus   Olof Ericsson 

   


